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Zápisnica 

z 16. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 22.02.2013 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Mgr. Stanislav Ďurina, Pharm Dr. Helena Sedlárová, Gabriela 

Macháčová,  

Bc. Martina Šišková, Zdenko Majtényi, Peter Flak, Jozef Gális 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

Jozef Milata – člen komisie 

 

Hostia:  Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka ZŠ s MŠ 

  Mária Rybanová – zástupkyňa pre MŠ 

  Lýdia Košíková – riaditeľka SENIOR 

  Emil Velič – predseda OTJ 

 

Ospravedlnení: Oto Uhrík – poslanec OZ, Ing. Anton Tóth – predseda PD,                                                     

                            Ing. Mária Mackovičová – riaditeľka „V Kaštieli“               

 

 

1. Otvorenie 

 

16. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 8.  

Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdrţali poslanci v pozvánke. Neboli k nemu ţiadne pripomienky. 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení:  

 

1. Otvorenie  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2012, ZŠ s MŠ, SENIOR DD a SS 

4. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

5. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2012 

6. Vyhodnotenie čerpanie dotácií a príspevkov poskytnutých obcou  

7. Organizačné záleţitosti 

       8.   Diskusia 

       9.   Návrh na uznesenie 

      10.  Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. 

Gabrielu Macháčovú a p. Jozefa Gálisa. 

Za členov návrhovej komisie navrhla: Mgr. Stanislava Ďurinu, p. Petra Flaka a Bc. Martinu 

Šiškovú.  

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú 
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2. Kontrola plnenia uznesení 

 

Hlavný kontrolór obce Ing. Gabriel Pozdech oboznámil prítomných s plnením uznesení OZ.  

Správa je priloţená k zápisnici.  

 

 

3. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2012, ZŠ s MŠ, SENIOR DD a SS  

 

Ekonómka obce Ing. Jana Gerhátová oznámila, ţe vyhodnotenie rozpočtu bolo zverejnené 

a predloţené poslancom.  

Materiál je písomne spracovaný a priloţený k zápisnici.  

 

 

4. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce  

 

Predseda centrálnej inventarizačnej komisie Mgr. Stanislav Ďurina oboznámil prítomných 

Správou centrálnej inventarizačnej komisie o majetku obce.  

Správa je písomne spracovaná a priloţená k zápisnici.  

 

 

5. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2012 

 

Hlavný kontrolór obce Ing. Gabriel Pozdech oboznámil prítomných so svojou kontrolnou 

činnosťou za rok 2012. 

Správa je priloţená k zápisnici. 

 

 

6. Vyhodnotenie čerpanie dotácií a príspevkov poskytnutých obcou  

 

Ekonómka Ing. Jana Gerhátová oboznámila prítomných s čerpaním dotácií za rok 2012. 

Ako štatutárny zástupca ROZVOJa dodala, ţe príspevok bol pouţitý na odmenu pre 

zamestnancov ROZVOJa na dohodu, nákup kníh pre kniţnicu a cestovné pre knihovníčku, 

ktorá sa zúčastnila školenia.  

Hlavný kontrolór obce Ing. Gabriel Pozdech zhodnotil, ţe všetko bolo vyčerpané a 

skontroloval poloţku po poloţke. 

  

Vyhodnotenie je priloţené k zápisnici.  

 

 

7. Organizačné záleţitosti  

 

Organizačné záleţitosti na prerokovanie predkladala starostka obce MVDr. Jana Martonková: 

 

 

1. Predloţenie ţiadosti o NFP v rámci opatrenia 1.1.1 Základné sluţby pre vidiecke 

obyvateľstvo na realizáciu projektu „Detské ihrisko Horné Obdokovce“ a 

„Detské ihrisko Obsolovce“ 
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Starostka MVDr. Jana Martonková predloţila vypracovanú projektovú dokumentáciu 

na detské ihriská v Horných Obdokovciach a Obsolovciach. Oboznámila prítomných, 

ţe hodnota jedného ihriska je do 20.000,- € a je potrebné aby boli schválené OZ. 

Poslancom predloţila projektovú dokumentáciu.  

Poslankyňa Macháčová sa pýtala, aký podiel tohto ihriska má Obecný úrad. 

Ekonómka Ing. Gerhátová jej odpovedala, ţe 5%.  

Poslankyňa PharmDr.Sedlárová sa zaujímala, či je k nahliadnutiu projektová 

dokumentácia a či sa realizovalo verejné obstarávanie. Starostka MVDr. Martonková 

jej odpovedala, ţe projektová dokumentáciu je k nahliadnutiu na Obecnom úrade 

a realizoval sa prieskum trhu ku ktorému bola spísaná i zápisnica.  

Poslanec p. Flak sa zaujímal, kedy je moţná realizácia ihriska a či je súčasťou projektu 

aj oplotenie detského ihriska. Odpovedala mu starostka MVDr. Martonková, ţe ak sa 

stihne podať ţiadosť do 15. apríla 2013, schvaľovací proces bude ukončený v 

 mesiacoch jún – august a následne prebehne realizácia.  

Starostka dala hlasovať za schválenie ţiadosti o NFP v rámci opatrenia 1.1.1 Základné 

sluţby pre vidiecke obyvateľstvo na realizáciu projektu „Detské ihrisko Horné 

Obdokovce“ a „Detské ihrisko Obsolovce“ 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: 0 

 

OZ schválilo ţiadosť o NFP v rámci opatrenia 1.1.1 Základné sluţby pre vidiecke 

obyvateľstvo na realizáciu projektu „Detské ihrisko Horné Obdokovce“ a „Detské 

ihrisko Obsolovce“ 

 

2. Ţiadosť o poskytnutie jednorázovej sociálnej výpomoci pre rodinu p. Ľudovíta 

Ondrušku 

 

Poslanec Mgr. Ďurina za Sociálno ekonomickú komisiu predniesol, ţe uvedenú 

ţiadosť prerokovali, preskúmali všetky okolnosti, zistené skutočnosti a odporúčajú 

túto ţiadosť schváliť v sume 500 eur.  

Poslanec p. Flak sa spýtal ekonómky Ing. Gerhátovej či sa môţe poskytnúť 500 eur. 

Ing. Gerhátová dala súhlas.  

Starostka dala hlasovať za odporúčaný návrh SEK. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: 0 

 

3. Návrh zmluvy o zriadení spoločného školského obecného úradu 

 

Starostka informovala, ţe táto spolupráca je dlhodobá, SŠÚ poskytuje poradenstvo 

v legislatíve. Spolupracujeme uţ dlhšiu dobu, ale doteraz nebola utvorená legálna 

zmluva ktorá by zastrešovala spoluprácu.  
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Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Kišacová dodala, ţe zastrešuje aj materskú školu 

a napomáhajú metodickej činnosti. Dostávajú materiály od nich, novelizácie atď. Je 

s nimi veľmi dobrá komunikácia hlavne oblasti legislatívy.  

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová sa zaujímala o bod č. 7 v Návrhu zmluvy, ktorý sa 

týkal skončenia zmluvného vzťahu – pýtala sa, či sa môţe skončiť zmluvný vzťah.  

Poslanec Mgr. Ďurina dodal, ţe v kaţdej zmluve by mala byť táto klauzula. Je to 

korektné.  

 

Starostka dala hlasovať za znenie danej zmluvy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: 0 

 

4. Informácia o projekte „Sociálny taxík“ od občianskeho zdruţenia Spoločnosť 

Zlatý vek  

 

SEK zhodnotila pri svojom zasadnutí, ţe obec by mala záujem o tento projekt, avšak 

je potrebné získať bliţšie informácie o cene za túto sluţbu, koľko bude doplácať obec. 

SEK odporúča odpovedať zdruţeniu a získať bliţšie informácie.  

Poslankyňa Bc. Šišková mala pripomienku či si obec nemôţe sama zaobstarať takýto 

sociálny taxík.  

Poslankyňa p. Macháčová navrhla urobiť návrh prepočtu koľko by to vyšlo obec 

a koľko sociálny taxík.  

 

 

5. Návrh rozpočtu – Kniţnica Rozvoj  

 

Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla Návrh rozpočtu pre kniţnicu na rok 2013.  

Správa je priloţená k zápisnici.  

 

Riaditeľka Mgr. Kišacová informovala o tom, ţe je potrebné kniţnicu vymaľovať 

a treba aj nové regále. Ing. Gerhátová dodala, ţe sa to môţe zapracovať. Bol by treba 

príspevok navýšiť.  

Poslanec Mg. Ďurina navrhol vyhlásiť zbierku kníh.  

  

Starostka dala hlasovať za Návrh rozpočtu – Kniţnica Rozvoj 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŢAL SA: 0 
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6. Komisia pre nezlučiteľnosť funkcií – Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností 

a majetkových pomerov podľa ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení ústavného 

zákona č. 545/2005 Z.Z.   

 

Poslanec p. Gális – člen komisie pre nezlučiteľnosť funkcie informoval, ţe uvedené 

doklady skontrolovali a skonštatovali, ţe ku dňu podania tohto oznámenia spĺňa 

podmienky nezlučiteľnosti výkonu verejného funkcionára. Doklady komisia dala 

zaloţiť do osobného spisu starostky.   

 

7. Informácia o výrube topoľov a čistenie Perkovského potoka – vyjadrenie komisie 

KOVP 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková predniesla ţiadosť o výrub topoľov PD Horné 

Obdokovce i vyjadrenie obce k výrubu topoľov. Ďalej predniesla aj ţiadosť o čistenie 

Perkovského potoka. Poţiadala komisiu pre ţivotné prostredie o vyjadrenie k ţiadosti 

o výrub topoľov a vyjadrenie k postupu o pomoc pri oslovení dotknutých občanov, 

ktorých sa čistenie potoka dotýka.  

Poslanec Mgr. Ďurina sa informoval, dokedy treba dať stanovisko a navrhol aby sa 

komisia s dotknutými občanmi stretla 1. Marca o 18,00 hod. . 

Pán Šiška poznamenal, ţe 5 metrov od brehu si musia majitelia oplotenie odstrániť 

a navrhuje komisii  aby osobne navštívili občanov.  

 

8. Ţiadosť o spoluprácu na prípravu osláv 730. Výročia 

 

Starostka predniesla návrh programu, ktorý je priloţený k zápisnici.  

Starostka vyzvala poslancov a občanov o pomoc pri organizovaní osláv, hľadanie 

sponzorov, poţiadala o spoluprácu školu a komisiu pre kultúru a šport aby navrhli 

a zorganizovali program.  

 

9. Informácia o činnosti v obci od decembra  

 

Starostka obce MVDr. Martonková informovala prítomných o prácach v obci 

a uskutočnených spoločensko-kultúrnych akciách. Poďakovala všetkým, ktorí sa 

zapojili do príprav týchto podujatí. Zvlášť poďakovala poslancovi p. Flakovi 

a manţelke, ktorý zorganizovali karneval pre deti. 

Materiál je priloţený k zápisnici.  

 

  

8. Diskusia 

 

V diskusii vystúpil p. Kusý, ktorý informoval o predloţení projektu chodníka od starej školy 

i to, ţe ţiadali chodník aţ k mostu, tak aby to utvoril uzatvorený areál. Či sa to bude 

realizovať a aký to má postup.  

Starostka MVDr. Martonková informovala o projekte rekonštrukcia lávky – nepodarilo sa 

získať certifikát na prefabrikát. Pán Kusý ţiadal aby sa chodníky urobili aj bez lávky a je 

ochotný i pomôcť.  

Ţiadal, aby sa urobila štruktúra obyvateľstva,  jednotlivé komisie aby sme získali progres do 

tejto obce. Nájsť aktivity aby sme získali financie a obec sa rozvíjala.  
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Ekonómka Ing. Gerhátová dodala k projektu chodníkov, ţe lávka bola k projektu chodníkov 

ako podmienka. Nedá sa urobiť len chodníky. Snaţíme sa získať peniaze z projektov. 

Pripravujeme majetkové vysporiadanie pozemkov aby tu boli stavebné pozemky pre mladých. 

Oslovujeme občanov aj do akcií a málo ľudí sa zapája.  

K oslavám 730. výročia vystúpila pani Rybanová, aby sa zrealizovala výstava historických 

predmetov ktoré pouţívali starí obyvatelia, nejaké kroje, oblečenie, výstava výšiviek, starého 

oblečenia. Sprístupniť deťom. Osloviť občanov, vyhlásiť do miestneho rozhlasu. Dala návrh 

zrealizovať niečo ako jarmok, kde by sa prezentovali remeselníci. Dať na web stránku oznam.  

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Kišacová informovala, ţe deti  prinášajú staré veci do školy, 

v rámci výučby. Tieto staroţitnosti by sa mohli zhromaţďovať do jednej miestnosti a urobila 

by sa potom výstava. Z fotografií urobiť film ako bolo v škole pri príleţitosti osláv.  

 

9. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec p. Flak predniesol návrh na uznesenie 

Návrh poslanci jednohlasne schválili. 

 

10. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

ukončila. 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

              starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

             Jozef Gális 
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Uznesenie 

zo 16. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 22.02.2013 

__________________________________________________________________________ 

 

16. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

 

A. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Informáciu hlavného kontrolóra o kontrole plnení uznesení 

2. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2012 

3. Vyhodnotenie rozpočtu ZŠ s MŠ a SENIOR 

4. Správu centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

5. Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2012 

6. Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov poskytnutých obcou 

7. Oznámenie o funkcii, zamestnaní, činnosti a majetkových pomeroch podľa ústavného  

zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 

8. Ţiadosť PD Horné Obdokovce o výrub topoľov v katastri obce Horné Obdokovce, ale 

výrub sa nedoporučuje. Ţiadosť bude ešte prerokovaná na zasadaní KOVPaŢP 

9. Oznámenie povodia Váhu o moţnosti vyčistenia Perkovského potoka v katastri obce  

Horné Obdokovce pracovníkmi povodia Váhu. K danej téme zasadne KOVPaŢP 

10. Ţiadosť o spoluprácu pri organizovaní osláv 730. výročia prvej písomnej zmienky 

o obci v súčinnosti s oslavami príchodu slovanských vierozvestcov Cyrila a Metoda 

11. Správu o kultúrnych a spoločenských akciách organizovaných obcou v období  

od posledného rokovania OZ 

 

B. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ 

2. Overovateľov zápisnice: p. Macháčová, p. Gális 

3. Návrhovú komisiu: p. Flak, p. Šišková, p. Ďurina 

4. Ţiadosť o nenávratnú finančnú pomoc v rámci opatrenia 1.1.1. Základné sluţby pre 

vidiecke obyvateľstvo na realizáciu projektu „Detské ihrisko Horné Obdokovce“ 

a „Detské ihrisko Obsolovce“ 

5. Ţiadosť o poskytnutie jednorázovej sociálnej výpomoci pre rodinu p. Ľudovíta 

Ondrušku vo výške 500 € 
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6. Návrh zmluvy o zriadení spoločného školského obecného úradu v Topoľčanoch 

7. Rozpis rozpočtu na obecnú kniţnicu na rok 2013 vo výške 700 € 

 

C. O d p o r ú č a:  

 

1. Doplniť informácie o projekte „Sociálny taxík“ od občianskeho zdruţenia Spoločnosť 

Zlatý vek  

 

 

                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

                        Jozef Gális 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


